
FAU – Frøyland skule  

Møtereferat, 12.mars 2025 

 

1. Godkjenning av referat fra møtet i januar. 

 

2. Oppfølging av saker fra sist møte: 
- 17.mai: 

o Driftsleder ønsker ikke bruk av Kvernhallen 
o Innspill fra utviklingsgruppa på skolen om anskaffelse av klassetrinnsfaner 

av god kvalitet og holdbarhet. 
▪ FAU tar saken opp igjen neste møte.  
▪ Morten sjekker ut priser. 

 

- Svømming i Sivdammen. 
o Fått tilbakemelding om at bassenget skal åpnes etter høstferien 
o Fra KFU:  

▪ 2.-4.trinn vil bli prioriterte til høsten 2025, slik at de vil få mer tid i 
bassenget enn normalt. Skolene vil måtte gjøre om på timeplanene 
for å få dette til. 

▪ Foresatte må også ta et ekstra ansvar for svømmeopplæringa til 
barna sine. 

 

3. Tilbakemelding fra møte i kommunalt FAU  
o Utfyllende informasjon i referat fra KFU, datert 20.02.2025 

 

4. Oppfølging av saker som FAU jobber med 
- Biler kjører fortsatt inn ved strømhuset. 
- Farlig fotgjengerfelt, Frøylandsvegen fra Kvernelandsvegen: FAU ved Frode sender 

inn en skriftlig forespørsel om muligheter for tiltak. 
- Frode orienterte om status for klassekasser. 

 

5. Revisjon av vedtekter 
- Rektor viste forslag til mal som er utarbeidet av FUG. 
- FAU tar saken opp igjen neste møte. 



 

6. Saker til neste møte (21.05.2025, kl.18 – 20) 
- Årshjul for FAU ved Frøyland skule.  
- Evaluering av FAU sitt arbeid og organisering 
- Revisjon av vedtekter 
- Anskaffelse av klassetrinnsfaner 

 

7. Evt 
- Skolefruktordningen er avsluttet på Frøyland skule. Mulig å inngå ny avtale 

dersom det er ønskelig. Skoleledelsen er positiv til skolefrukt og sender ut 
informasjon til foreldre. 

- Det finnes et likeverdig alternativ til de som ikke ønsker å delta på 
julegudstjeneste. Dette blir kommunisert til foreldrene. 

 


